
Zápisnica
zo zasadnutia legislatívno-pľávnej komisie MsZ Galanta

konarrého dlia 9. dęcembra2022

Pľítomní: vid' pľezenčná listina

Program zasadnutia schválený členmi komisie :

l. Návrh VZN nresta Galanta č,. ..12023 o podmienkaclr uľčovania a vybeľarria poplatku za

KO a DSO
2. Návľlr VZN mesta Galanta č,. ...2023, ktoľým sa nrení a doplria Všeobccne záväzl'lé

naľiadenie nresta Galanta č,' 14120Ż0 o podmienkaclr uľčovatria a vybeľarria ostatnýcll

miestnych daní
3. Pravidlá pre vydávanie povolenia na pľidel'ovanie vyhľadených paľkovacích miest na

'ízemi mesta Galanta
4. Návrh nájomnej zmluvy rrredzi Mestom Galanta a spoločnost'ou Byspľav S.ľ.o. Galanta

5. Návrh správcovskej znrluvy nredzi Mestom Galanta a spoločnost'ou l}yspľav S.ľ.o.

Galanta
6. Rôzne

Zaěiatkurokovania sa zúčastnil aj novozvolený pľimátor mesta, Mgr. Peteľ Kolek, ktoľý privítal

členov legislatívno-právnej konrisie a vyjadľil svoje presvedčenie, že komisia bude v pľípade

potreby nápomocná mestu v legis1atĺvno-pľávne.| oblasti aj nad ľámec svojej náplne činnosti.

Zároveřl zaŻe|al ťrspešné ľokovanie a odovzdal slovo pľedsedovi novozloŽencj legislatívno-

právnej komisie, JUDľ' Petľovi Zelinkovi.

Prędseda komisie taktieŹ pľivítal všetkých pľítomrrých apo vzájomnonr pľedstavení zahá.iil

rokovanie |egislatívno-pľávnej konrisie. Po jednohlasnom oclsťrlrlasenĺ pľogľamu ľokovania sa

pristúpilo k bodu č. 1.

1. Návrh VZN mesta Galanta č....12023 o podmicnkach uľčovania a vybcrania
poplatku zaKO a DSO

Mateľiál uviedla vedťrca oddelcnia Í-lnančného a majctkovćho MsÚ Galanta. Ing. Bcata

Katonová. Svoj mateľiál pľed začiatkom zasadnutia doplnila o d'alŠí návľlr' ktoľý bol

Vypracovaný nazák\ade odpoľúčania komisie finarrčnej a spľávy majetku.

Po ľozprave legislatívno-pľávna komisia pľijala trasledovrré uznesenie:

Legislatívno-právna komisia Mestského zastupite|'stva Galarrta dlia 9' decembľa 202Ż

pľeľokovala návľh VZN mesta Galanta č. ..l2O23 o podmielrkaclr uľčovatlia a vybeľalria

poplatku za komunálne odpady a dľobrré stavebné odpady, ktorýnr sa mení a dopĺRa VZN nresta

Galanta č,. l5l2O2O v znenĺ VZN mesta Galanta č,.21l202l' aodporúča ho pľedloŽit' na

ľokovanie Mestskélro zastupiteľstva Galanta s nasledovľlými pľipomienkarrri:
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Ntivľh č. ]' zcl'sielcĺný elektronicĺql dňa 1.]2.2022

- v Čl. [. návľhu bod l. bude zniet': ,,V článku II. ods. (8) sa pôvoĺlný text mení nasledovne:,,
- v Čl. I. návľlru bod 2. bltde zniet' nasledovne: ,,V článku II. ods. (20) bod 1. písm. c) sa
pôvĺldný test mení nasledĺlvne:,.
_ v Čl' Il. návľlru sa vypťlŠt'a na začiatku vety slovo 

',Totoo' aveta sa bude začínat' slovom
,rVšeĺlbecne"

Z prítomných 7 členov komisie hlasovalo za návrh uznesenia 7 členov.

Nćn'rh č. 2, kĺoľý bol predložený členom konlisie pred začiatkonl zasadnuĺia predkladateľom
maĺericiĺu na zćlkląĺ].e sĺclnoyiska komisie.finančnej a správy nlĘeĺku MsZ;

- podobne, ako v Návľlru č. 1, v celom texte slovo ,'bod" nalrľadit' slovom ,rods.,.' a slovo
.,odsek" nahľadit' slovonr rrbod...

Z prítomných 7 členov komisie hlasovalo za návrh uznesenia ó členov, 1 člen sa
zĺJrž,al hlasovania.

Ż. Návrh VZN mesta Galanta č..../2023,ktorým sa mení a ctopĺňa Všeobecne záryzĄzné
nariadenie mcsta Galanta č.. 14/2020 o poclmienkach určovania a vyberania
ostatných miestnych daní v znení Všeĺlbecnc záväznóho naľiaĺlenia mesĹa Galanta
č.2412022

Materiál uviedol pľedseda koľnisie, JUDľ. Peteľ Zelinka, ktoľý bol iniciátoľom zmeny tohto
VZN v súvislosti so zníŽenínl alebo odpustenínr pop|atku za vyhradené parkovacie miesta pľe
zdľavotlre t'ażko postihnutýclr obyvatel'ov. 'l-ento rnateľiál bol tiež pľednretom ľokovania
konrisie finančnej a spľávy nrajetku, a vedĹtca firrančného a majetkového oddelenia predloŽila
čIenonr legislatívno-pľávnej kornisie upľavený návrh, do ktorého už boli zapracované
pľipornienky konlisie finančnej a nrajetkovej. Po rozpÍave legislatívno-pľávna komisia pľijala
nasleclovné uznesenie :

Legislatívno-pľávna konrisia Mestského zastupitel'stva Galanta dria 9. decęmbra 2022
pľeľokovala návrh VZN mesta Galanta č. ...l2O23,ktoľým sa nrení a dopĺňa Všeobecnę záväzné
naľiadenie nlesta Galanta č. 14/ŻOŻO o podnrierrkach uľčovania a vybeľania ostatných miestnych
daní v zllení VŠeobecne záväzného naľiaĺJenia mesta Galanta č,. 24l2O22. a odporúča ho
pľedloŽit'na ľokovanie Mestského zasttrpitel'stva Galanta s nasledovnými pripomienkami:

Yychádz.ajílc z Návrhu (Alteľnatív a 2), ktorý bol doplne ný na zasadnutí legislatĺvno-právnej
komisie pľedkladatel'om materiálu v súlade so stanoviskami komisie finanonej a správ majetku
MsZ:

- v Čl. IX. (o'ĺtoboĺJenie ocĺ c'ĺane clzníženie clane) ťlplnélro zneniaVZN ods. (2) bude zniet,
nasledovne:

,,oslobodenie od dane podl'a ods. 1 si uplatňuje fyzická osoba predložením potvľdenia
Sociálnej pĺlist'ovne pľeukazujúci nárok na oslobodenie v zdaňovacom období.,,
- v ČI. XIII. vypustiť ods. (2) a nasledujťrce odseky pľečíslovat,.
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- v Čl. XVI. (oslo boĺlenie) odseky (l) a (2) spojit'do jeclnóho odseku č. (1), a nový odsek (2)

bude znieť nasledovne: ,,od platenia miestnej dane ustanovenej v čl. XIII. písm' f) bod 1'

sú oslobodení daňovníci s t'ažkým zdľavotným postihnutím."

Z prítomných 7 členov komisie hlasovalo za návrh uznesenia 7 členov.

3 Pravidlá pre vyclávanic povolenia na priclel'ovanic vyhľadcných parkovacích micsĺ

na území mesta Galanta

Mateľiál uviedla vedúca ľeferátu investícií a dopravy MsU Galanta, Eva Vašáková'

Pľedseda komisie vyjadľil svoj názoľ, Že zhl'adiska legislatívrro-pľávrrej je nrateriál neťrplný

avyŹaduje si veľa úp.uu, s čínr členovia komisie sťrhlasi|i' Svo.ie korrkľétne l"lávľhy ťtpľav

predloŽila okľenr neho aj Mgr. Aclela Koľctrá, ktoľá pozllalrrellala. Žc ticto pľavic1lá b1'rllohIi

Ĺyt'napľ' aj prílohou t ÝzN o podnrienkaclr uľčovania a vyberania ostatných nliestriycli dallí'

đ.nouiu sa zhodli aj na tot-n, Že pľepracovariý rrávľlr nrusí najpľv pľeľokovat' sociálno-

zdravotnáa bytová komisia MsZ, a ąŽp.1o-m legislatívno-pľávna konrisia. Uzrresenie LPK:

Legislatívrro-právna komisia Mestského zastupitel'stva Galanta dňa 9. decembľa 20ŻŻ

pľJokovala Pľavidlá pľe vydávanie povolenia na pľidel'ovanie vylrraderrýclr paľkovacíclr rlliest

na území mesta Galairta, a neodpoľúča lio pľedloŽit' na ľokovalrie Mestskélro zastupitel'stva

Galanta.

Legislatívno-právna konrisia odpoľúča vedúcej reľeľáttr investícií a dopľavy MsU Galanta, p

Eve Vašákove.j
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pľepracovat' pľedloŽený mateľiál v sťrlade s odpoľirčalrianri komisie filrančne.i a spľávy

-uj"tku, ako aj v sťrladl s pľiporrrienkanri členov legislatívno-pľávnej konlisie . ktoľć.1c.i

budú zaslané elektľonicky (zodp.: I. Szabó),

takto pľepľacovaný mat;ľiál ńajpľu pľedloŽit' na ľokovanie do sociálno-zdľavotnc.i

a bytovej konrisie, a aŽ potom do legislatívtro-pľávlie.i konrisie.

Z prítomných 7 členov komisie hlasovalo za návrh uznesenia 7 členov'

body 4 a 5:

Návrh nájomnej zmluvy meclzi Mcstom Gatanta a spoločnost'ou Bysprav s.r.o. Galanĺa

Návľh správcovskej zmluvy medzi Mcstom Galanta a spoločnost'ou Bysprav s'r'o'

Galanta

Tieto dva mateľiály, ktorých pľedkladateľonr bol konatel' spoločnosti l}yspľav S'ľ'o'' Mar-tin

Fukas, kornisia prejednávala spolu. V obidvoch bodoclr sa jedná o zmluvy' ktoľé boli

Vypľacované tret'ott osobu, a zmluvnýnri stľananri sťl Mesto Galanta a l}yspľav. s'ľ'o' Galarrta'

P. Fukas infoľmoval členov komisie, Ž,e dôvodom pľípľavy zmlĹrv .jc skutočnost" Ž'e

predchádzajúce zmluvy uzatvoľené v minulosti rnedzi zmluvnýnri stľananri boli vypovedanć

a výpovedná lehota korrčí ku dňu 3|.I2-2022'
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Vzhl'adom k tonru, Že legislatívno-právna komisia Mestského zastupitel'stva Galanta nemá vo
svo.icli náplni činnosti posudzor'anie zľnlťtv, čleliovia konrisie srjrhlasili s tým, Že nebudú o niclr
ľokot'Źlt', a llezaujIlrú k niľlr žiadne stanovisko. Uznesenie LPK jc nasledovné:

- k návrhu spľávcovskej zmluvy medzi Mestom Galanta a spoločnost'ou tsyspľav s.ľ.o.
Galanta:

Legislatívno-pľávna komisia MestskćIro zastupitel'stva Galanta dňa 9. decembľa 2022 pľijala
nasleclovlré ttznesenie:

Z clôvodu, Že legislatívno-pľávna komisia MsZ nemá vo svojej pľacovnej činnosti posudzovanie
zmIúv' nebude posudzovat'pľedloŽenťt zmluvu a nezaujme žiaclne stanovisko k nej.

Z prítomných 7 členov komisie hlasovalo za nźlvrh uznesenia 7 členov.

- k návrhu nájomnej zmluvy medzi Mestom Galanta a spĺlločnost'ou Byspľav s.ľ.o.
Calanta:

Legislatívllo-pľávna konrisia Mestského zastttpitel'stva Galanta dňa 9. decembľa 2022 prijala
nasledovné uznesenie:

Z clôvodu' Že legislatívno-pľávna komisia MsZ nemá vo svojej pľacovnej činnosti posudzovanie
zlllIúv. nebude pĺlsudzovat'pľeclloŽerrťt znr|uvu a nezaujme žiadne stanovisko k nej.

Z prílomných 7 členov kĺlmisic hlasovalo za nátvrh uznescnia 7 členov.

6. Rôzne

Pľedseda konlisie iní'oľmoval . že po schválení plálu pľáce Mestského zastupitel,stva Galanta
buclc vypracovalrý a.j plán činnosti konrisie, avšak bolly ľácl, keby komisia zasadalamesačne'
ľesp. podl'a polľeby.

Na základe podnetu Mgľ. Adely Koľenej sa komisia zhodla'Že bude tľvat'na tom, aby sa naľokovania LPK pľedkladali v dostatočnom časovorrr pľedstihu skomple tizované materiály,
a aby zasadLlLrtie legislatívno-pľávnej konrisie bolo vžäy pĺlsledné v ľade zasadnutĺ komisií
MsZ.

Co sa týka teľllrínu zasadnlrtí, členovia konrisie pľijali ľlávľh' aby sa tieto kona li vždy
v pondelky o 15:00 hod.

Po vyčeľpaní všetkých bodov ľokovania pľedseda komisie pod'akoval vŠetkým prítomným zaicli aktívnu Ĺlčast' azažeilal pľljenrné sviatky.

.IUDľ. Pęter Zelinka' v.r
pľedseda komisie

'z.apísala:

Ingľid Szabó. dlia 9.12.202?-
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